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بازگشت سکه به سفره قهرمانان! 
کمیســیون  مصوبه  طبق 
شــورای  مجلــس  تلفیــق 
اســامی، دولت مکلف است 
به تمامی مــدال آوران طای 
بازی های المپیک، پارالمپیک 
و آســیایی و نیز بابت کسب 
مقام قهرمانی تیم ملی فوتبال 
در جــام ملت های آســیا به 
تعداد تعیین شده، سکه پرداخت کند! به گزارش ایسنا، جلسات کمیسیون تلفیق 
به پایان رسید و در سامانه قانونگذاری بارگذاری شد و نمایندگان تا پایان هفته 
جاری برای ثبت پیشنهادها در سامانه فرصت دارند و مجلس از هفته آینده وارد 

بررسی کلیات و جزئیات لایحه برنامه هفتم توسعه می شود.
در تبصره دوم ماده ۷۸ برنامه هفتم توســعه پس از تصویب در کمیســیون 
تلفیق مجلس شورای اسامی آمده است: دولت مکلف است به کلیه مدال آوران 
طای بازی های المپیک، پارالمپیک و آسیایی و نیز کسب مقام قهرمانی تیم ملی 
فوتبال در جام ملت های آسیا، عاوه بر مزایای قانونی موجود یکصدوپنجاه سکه 
تمام بهار آزادی برای المپیک و پارالمپیک و برای ســایر یکصد سکه تمام بهار 

آزادی تقدیم کند.
نکته قابل تامل اینکه بر اساس آئین نامه اصاحی تجلیل از قهرمانان، موضوع 
حذف سکه و تقدیر از مدال آوران بر اساس امتیاز به منظور تجلیل از مدال آوران 
المپیک توکیو در سال ۱۴۰۰ مد نظر قرار گرفت و طبق مصوبه شورای معاونان 
وزارت ورزش هر یک از ورزشــکارانی که در المپیک و پارالمپیک توکیو صاحب 
مــدال طا شــدند دو میلیارد تومان پــاداش دریافت کردند و ایــن رقم برای 
مدال آوران نقره و برنز به ترتیب یک میلیارد و ۲۵۰ میلیون تومان و ۷۵۰ میلیون 
تومان در نظر گرفته شد. حال باید دید بر اساس آنچه کمیسیون تلفیق مجلس 
شورای اسامی در لایحه برنامه هفتم توسعه مصوب کرده است در نهایت پاداش 
مدال آوران المپیک، پارالمپیک، آسیایی و همچنین قهرمانی تیم ملی فوتبال در 

جام ملت های آسیا چگونه پرداخت می شود؟

ترکیب تیم ملی تکواندو برای هانگژو 
با اعام سرمربی تیم ملی 
تکواندوکار   ۵ اسامی  تکواندو 
بازی هــای  بــه  اعزامــی 

آسیایی هانگژو اعام شد.
به گزارش فارس، مسابقات 
دوره  نوزدهمیــن  تکوانــدو 
بازی های آسیایی هانگژو چین 
تا هشــتم  طی روزهای دوم 
مهرماه ۱۴۰۲ برگزار می شود. در این دوره از مسابقات کشورها مجاز به اعزام ۵ 
تکواندوکار در گروه مردان و ۵ تکواندوکار در گروه زنان می باشند. ضمن اینکه دو 

تکواندوکار هم در بخش پومسه به این بازیها اعزام خواهند شد. 
 کادر فنی تیم ملی بانوان 3۰ مردادماه ترکیب نفرات اعزامی به این بازیها را 
اعام کرد و امروز نیز بیژن مقانلو سرمربی تیم ملی اسامی ۵ تکواندوکار شرکت 

کننده در بازی های هانگژو را اعام کرد. 
بر همین اساس مهدی حاجی موسایی در وزن ۵۸- کیلوگرم، علیرضا حسین 
پور در وزن 63- کیلوگرم، متین رضایی در وزن 6۸- کیلوگرم، مهران برخورداری 
در وزن ۸۰- کیلوگرم و آرین ســلیمی در وزن ۸۰+ کیلوگرم  نفرات اعزامی تیم 
ملی به این رقابت ها را تشــکیل خواهند داد. هدایت تیــم ملی تکواندو مردان 
برعهده بیژن مقانلو به عنوان سرمربی است؛ مجید افاکی و نعیما خواجوی نیز 

کادر فنی تیم ملی را تشکیل می دهند. 

جزئیاتی تازه از پرونده دوپینگ پوگبا
ستاره سابق منچستریونایتد 
اعام کرد که او از سوی یک باند 
سازماندهی شــده مورد تهدید 

قرار گرفته است.
به گــزارش فــارس، خبری 
منتشــر شــد مبنی بــر اینکه 
تست دوپینگ پل پوگبا هافبک 
شده  مثبت  یوونتوس  فرانسوی 

است. وی روز گذشته از فعالیت در ورزش تعلیق شد.
پوگبــا در گفت وگو با الجزیره، عنوان کرد: وقتی پول وجود دارد، باید مراقب 
باشید. پول افراد را تغییر می دهد؛ می تواند یک خانواده را متاشی کند. می تواند 
جنگ ایجاد کند.  ســتاره سابق منچستریونایتد گفت: بعضی وقت ها به تنهایی 
فکر می کردم که دیگر نمی خواهم پول داشته باشم. نمی خواهم دیگر بازی کنم، 
می خواهم مثل مردم عادی باشم تا آنها مرا به خاطر خودم دوست داشته باشند 
نه برای شهرت و نه برای پول. گاهی اوقات زندگی سخت است که باید از آن عبور 

کنی. فقط این موضوع مرا قوی تر می کند.
همچنین مشخص شد که ستاره فرانسوی به دلیل اخاذی و تهدید از سوی یک 
باند سازماندهی شده از جمله برادرش ماتیاس، به طور کلی از فوتبال کناره گیری 
است. این هافبک سال گذشته شکایتی را به دادستانی ایتالیا تسلیم کرد و مدعی 

شد که هدف توطئه باج خواهی ۱3 میلیون یورویی قرار گرفته است.
ماتیاس پوگبا برادر بزرگتر پل پوگبا بــه دلیل توطئه برای اخاذی از هافبک 

یوونتوس متهم و بازداشت شده است.

5 ستاره الاتحاد برای بازی با سپاهان 
۵ ســتاره کلیــدی الاتحاد 
عربستان برای دیدار با سپاهان 
گزارش  به  شــدند.  مشــخص 
فارس، الاتحاد عربســتان رقیب 
اصلی سپاهان در مرحله گروهی 
لیگ قهرمانان آسیا ۲۰۲3 است. 
این تیم سعودی با لقب ببرهای 
آسیا دوبار ســابقه قهرمانی در 
قاره کهن را دارد. با گذشت ۵ هفته از لیگ عربستان بازیکنان تاثیرگذار الاتحاد 
مشخص شدند. طبق ارزیابی های صورت گرفته در ۵ بازی ابتدایی لیگ عربستان 
۵ بازیکن به عنوان ســتاره تیم ســعودی معرفی شــدند. در صدر این لیست ۵ 
نفــره ایگور کورنادو هافبک برزیلی الاتحاد قرار گرفت که با کســب ۸.3۴ امتیاز 
بهترین بازیکن تیم سعودی انتخاب شد. کریم بنزما کاپیتان سابق رئال با کسب 
۷.۷۴ امتیاز در رده دوم ایســتاد. عبدالرزاق حمدالله با ۷.۵۴ امتیاز در رده سوم 
قرار گرفت. انگولو کانته ســتاره سابق چلسی چهارم شد و احمد بامسعود ستاره 

عربستانی در رده پنجم قرار گرفت.

حضور ستاره ایتالیایی در دوحه  
مارکو وراتی برای عقد قرارداد 
با تیــم العربی قطر وارد شــهر 

دوحه شد.
به گــزارش ایرنا، تابســتان 
امســال شــاهد نقل و انتقالات 
جالبی از قاره سبز به خاورمیانه 
بودیــم؛ جایی که ســتاره های 
مطرح دنیا دلارهای نفتی را به 
بازی در ســطح اول دنیا ترجیح دادند. حضور ستاره هایی همچون نیمار، کریم 
بنزما، روبن نوس، انگولو کانته، فابینیو، میلیکویچ ســاویچ و کالیدو کولی بالی در 

فوتبال عربستان تنها بخشی از این نقل و انتقالات بود.
حالا قطری ها برای اینکه از قافله عقب نمانند وارد این رقابت شــدند و بعد از 
خرید فیلیپ کوتینیو توسط الدحیل حریف پرسپولیس در مرحله گروهی لیگ 
قهرمانان آســیا حالا العربی به دنبال به خدمت گرفتن مارکو وراتی ســتاره تیم 
ملی ایتالیا و باشــگاه پاری سن ژرمن است. با توجه به کنار گذاشته شدن وراتی 
از پروژه پاریسی ها توسط سرمربی اسپانیایی این تیم، سه باشگاه مطرح اروپایی 
یعنی بارسلونا، بایرن مونیخ و چلسی سعی کردند با پیشنهاد انتقال قرضی او را 
به خدمت بگیرند. با این حال، پاریسی ها فقط قصد فروش دائمی او را داشتند و 
در نهایت برای انتقال او با العربی قطر به توافق رسیده اند. از همین رو این ستاره 

ایتالیایی برای انجام مذاکرات و عقد قرارداد وارد دوحه شد.

اخبارکوتاه

ســرمربی تیم ملی شمشــیربازی گفت: شمشیربازی 
مشکات مالی دارد و به این رشته رسیدگی شود.

به گزارش ایســنا، کیومرث هاشــمی سرپرست وزارت 

ورزش و جوانــان به همراه مناف هاشــمی دبیرکل کمیته 
ملی المپیک از اردوی تیم ملی شمشــیربازی برای حضور 

در بازی های آسیایی هانگژو بازدید کردند.

علیرضا پورسلمان رییس فدراسیون شمشیربازی گفت: 
اکثر بچه ها تجربیات خوبی دارند. 

در جام جهانی اسپانیا که اولین مسابقه سهمیه المپیک 
بود، برنز تیمی بود و اتفاق خیلی خوب بود.

در قهرمانی آســیا پاکدامن و رهبری مدال طا و برنز 
بگیرند. اگر آقای رهبری یک مقدار اعتماد به نفس داشت، 

فینال تمام ایرانی داشتیم. 
پاکدامــن بعد از ۲۴ ســال مدال طا گرفــت. ما قول 
می دهیم در بازی های آســیایی یا کسب سهمیه المپیک 

کره جنوبی را شکست دهند.
امین قربانی سرمربی تیم ملی شمشیربازی سابر هم در 
این بازدید بیان کرد: ما در شش ماه اول سال کاری کردیم، 
کارســتان. علی پاکدامن بعد از ۲۴ سال مدال طا گرفت. 
محمد رهبری مظلوم واقع شــد و مدال برنزش دیده نشد. 

قدش ۲ متر است اما بچه مظلومی است. 
من خواسته دارم و به عنوان مسئول تیم می گویم . این 

بچه ها حیا دارند. 

شما در المپیک ریو بودید و افتخار آفرینی شمشیربازی 
را دیدید. خواهش می کنم به این ورزش برسید چون منابع 

مالی می خواهد. 
به ما برسید، ما مشکل داریم. البته اگر به ما نرسند هم 

بچه ها کار خود را می کنند.
او افــزود: ما برای اعزام کادر فنــی و بچه ها، تجهیزات 

مشکل داریم. 
خدا آقای فخری را برای ما نگه دارد. در قهرمانی جهان 
رایزنی کرد، امکانات رایگان دادنــد. برای المپیک نیاز به 

تجهیزات دارند.
پیست های ما سر اســت. آقای پورسلمان جهادی کار 

می کند. مشکات ما مالی است.
در مسابقات برون مرزی مشکل داریم. کادرمان ضعیف 

و کم است. 
خواهــش می کنم دســتور دهید ما بعــد از بازی های 
آسیایی برای ۱۰ اعزام مشکل داریم، کمکمان کنند. بچه ها 

درددل فرزندی می کنند.

سرمربی تیم ملی شمشیربازی:

به شمشیربازی برسید، مشکل داریم

ملی پوش وزنه برداری که نخســتین مدال طای ایران 
در مســابقات قهرمانی جهان را کسب کرد، تاکید دارد که 
کســی تصور نمی کرد بتواند در مجموع صاحب مدال طا 

شود.
به گــزارش  مهر، مصطفی جــوادی دومین وزنه بردار 
ایران )بخش مردان( بود که در مســابقات قهرمانی جهان 
روی تخته رفت و موفق شــد اولیــن مدال کاروان اعزامی 

ایران به عربستان را کسب کند.
جوادی با تغییر وزن از دســته ۸۱ به دســته المپیکی 
۸۹ کیلوگرم آماده حضور در این رقابت ها شد و در دومین 
تجربه اش در وزن جدید توانســت مدال طای دوضرب و 

مجموع جهان را از آن خود کند.
این ملی پوش وزنه برداری ایران به واسطه این قهرمانی، 
وارد رنکینگ ۱۰ نفره شــد و سهمیه خود برای بازی های 

المپیک ۲۰۲۴ پاریس را هم قطعی کرد.
میرمصطفــی جــوادی، دربــاره عملکــردش توضیح 
داد و گفت: مســابقات خیلی خوب بــود. فکر می کنم در 
حرکــت اول که مورد قبول هیات ژوری قرار نگرفت کمی 

سخت گیری شد و خطایی صورت نگرفت.
وی ادامــه داد: در این دوره نســبت به دوره های قبل، 
داوران با ســخت گیری های زیادی قضــاوت می کنند. در 
حرکت سوم یک ضرب هم ممکن بود خطا اعام کنند در 

صورتی که هیچ اتفاقی نیفتاد.
ملی پوش وزنه برداری ایــران تصریح کرد: در حرکت 
یک ضرب اگر حرکت اول را خطا اعام نمی کردند شرایط 

بهتر پیش می رفــت. ولی مدال مجمــوع اهمیت زیادی 
داشــت که خدا را شکر با شرایط خوب توانستم مدال طا 
را از آن خود کنم. به لحاظ شرایط بدنی وضعیت خوبی در 

این مسابقه داشتم.
دارنده مــدال طای جهان در مــورد رقبایش در این 
مسابقات اظهار داشت: واقعاً حریفان سرسختی داشتم و با 

توجه به حضور آن رقبا، کمتر کسی روی مدال من حساب 
باز کرده بود. قبل از مسابقات کسی حتی روی کسب مدال 
طای مجموع توســط من حساب باز نکرده بود و احتمال 

صفر در نظر گرفته بودند. 
اما شــرایط خیلی خوب پیش رفــت، حریفانی که در 
مسابقات حضور داشتند، رقبای سرسخت کیانوش رستمی 

و سهراب مرادی در ۱۰ سال گذشته بودند.
وی تأکید کرد: تمامی رقبای این دسته عنوان دار جهان 
و المپیک بودند و برای کســب مدال طا به این مسابقات 
آمده بودند. خدا را شــکر می کنم مقابــل این حریفان به 
چنین مدالی رســیدم. رقابت خیلی سنگین بود و خدا را 

شکر با دست پر به ایران برمی گردم.
دارنده مدال طای مســابقات جهانــی در واکنش به 
انتقادهایی که به او می شد مبنی بر اینکه نمی تواند مانند 
کیانوش رســتمی مدال آوری کند، اظهار داشت: در مورد 
کیانوش حرف خاصــی ندارم. کادر فنی تصمیمش بر این 
بود کــه او خط بخورد. اعضای کادر فنــی خیلی باتجربه 
هســتند و احساســی تصمیم نمی گیرند. وظیفه من وزنه 
زدن در مســابقات اســت که طبق برنامــه پیش می روم. 
وزنه برداری رشــته رکوردی اســت و رقابتی در آن وجود 

ندارد بنابراین هر کسی با وزنه رقابت می کند.
وی در مورد حضور در المپیک گفت: در دیگر مسابقات 
گزینشی المپیک شرکت خواهم کرد، ولی هنوز باید تاش 
کنــم تا در این وزن جــا بیفتم. هنوز خیلــی کار دارم و 

امیدوارم شرایطم تا المپیک خیلی خوب پیش برود.

 وزنه بردار طلایی ایران:

روی طلای من حساب نمی کردند

سرمربی استقال در گفت وگویی تلفنی با 
برنامه فوتبال برتر بــه ابهامات و صحبت های 
هفته پیــش مدیرعامل آبی ها پاســخ داد. به 
گزارش ورزش ســه، در پــی مصاحبه هفته 
گذشته علی خطیر در برنامه فوتبال برتر جواد 
نکونام در صحبت هایی بی پرده ســکوت یک 
هفتــه ای خود را درباره مباحث مطرح شــده 

شکست.
متن کامل حرف های نکونام به شــرح زیر 

است: 
 بعد از اســتراحتی که بود جان نداشــتم 
صحبتی انجــام بدهم. نقــل و انتقالات تمام 
شده و هرچه سعی کردیم بازیکن جذب کنیم 
نشد. نمی خواســتم حرف بزنم اما با توجه به 
صحبت های مطرح شــده در هفته گذشــته 
مجبورم از خودم و تیمم و هواداران دفاع کنم. 
اگر حرفی می زنم به خاطر تیمم و هواداران 
است. مشکلی با کســی ندارم و هرکسی باید 
وظایف خود را انجــام بدهد. با حرف هایی که 

زده شد، باید برخی صحبت ها را انجام بدهم.
صداقت داشته باشیم

 آقای خطیر مدیر جوانی هســتند و اولین 
باشــگاهی اســت که کار می کنند. اگر ایشان 
ضربدر روی لیســت مــی زد و می گفت پول 
نداریم و نمی توانیم بازیکن بگیریم هیچ کدام از 
این مشکات به وجود نمی آمد. بنا بر این است 
که صداقت داشته باشیم و بتوانیم با همدیگر 
کار کنیم و وظیفه مان را درست انجام بدهیم. 
مشکلی با هم نداشتیم و نداریم و فقط بر سر 
مســائل مالی و جذب بازیکن برخی مســائل 
وجــود دارد. ما بارها با هــم صحبت کردیم و 
حتی به ایشــان گفتم با همین بازیکنان ادامه 
می دهم. دلخوری ام هم فقط به این خاطر بود 
که نمی توانســتیم بازیکن بگیریم. با این حال 
مــن وقتی بازیکن را می بینــم و با او صحبت 
می کنم اما بعد از ۲۰ روز می گویند نمی توانیم 
بازیکــن بگیریم یعنی چه؟ من در این فوتبال 

عمر گذراندم و می دانم این یعنی چه.
استقلال را به من می دادند

 آن روز ایشان فرمودند اگر شرایط استقال 
خوب بــود به من و شــما نمی دادند. اینگونه 
نیست. به من می دادند، اما به شما نه. من سه 
سال قبل با استقال مذاکره کردم، پارسال هم 
با آقای آجورلو صحبــت کردم و ترجیح دادم 
در فولاد بمانم. اتفاقا همکاری با آقای آجورلو 
را اشتباه کردم که از دست دادم. ایشان مدیر 

من بوده است.
می خواهند مربی خارجی بیاورند

 من خارج از چارچوب حرفی نزدم. ایشان 
می گوید نتیجه بگیر، اما می گویند اگر چهارم 
و پنجم و ششــم شوید حمایت می کنیم. این 
حرف را نزنیم چون مشخصا همه چیز نتیجه 
اســت. این حرف را نزند. اگر اینطور است هم 
ممنون هســتم. از طرف دیگر به دستیار من 

نگویند شما بیا دستیار مربی خارجی شو!
استراماچونی به چه حقی نظر داده؟

 ایــن حرف هایی کــه می زنــم همه اش 
راست اســت؛ اگر هرکدام ازحرف هایم راست 
نیست، بیایند و بگویند. من به ایشان بازیکن 
معرفی کردم، بعد رفته اند از اســتراماچونی و 
کمک هایش اســتعام گرفتند. استراماچونی 
محترم اســت، اما نظر مربیان متفاوت است. 
اصا حق ندارند از اســتراماچونی سوال کنند! 
به چه حقی ایشــان نظر داده اند؟ اگر بازیکن 
خوب باشــد، من جواب می دهم و اگر بد هم 

باشد، من جواب می دهم.

ایشان مدام می گوید سقف قرارداد
 من لیســتی که از بازیکنان پرینت گرفتم 
و دادم، موجود است. ایشان نگفت نمی توانیم 
بازیکن بگیریم. ایشــان ناگهان گفتند باشگاه 
باید ســقف را رعایت کنیم. صحبت کردیم به 
جای ۴ بازیکن دو بازیکن بگیرم تا بحث نقل 
و انتقالاتی مان خوب پیش برود. این صحبت ها 
را به خود ایشــان گفتم اما دفاعیه شان همین 
سقف قرارداد اســت. من می خواستم با مبلغ 
کمتــر از آن ۴ بازیکــن دو بازیکــن بگیریم. 
دســت دادیم و قرار شد این کار را بکنیم. من 
با بازیکنان صحبت کــردم و کار را جلو بردم، 
اما ایشان گفتند نمی توانیم بازیکن بگیریم. از 
آن زمان مشکات درست شد. قبل از آن همه 

چیز خوب بود.
تنها سالی است که تمرکز ندارم 

 هرجــور فکر کنید بــا روح و روان خودم 
و تیمم بازی شــد. دوســتانی کــه با من کار 
کرده اند، من را می شناسند. من تمام تمرکزم 
همیشه روی تیم است. امسال تنها سالی است 
که من هیچ تمرکزی نداشتم. الان بعد از سه 
ماه می گویند بازیکن بگیر. خب سه ماه پیش 

می گرفتید!
بازیکنان خوب بیرون مانده اند؟

 می دانم دغدغه مدیر تیم من باشگاه است 

اما چرا هفته پیش حرف زدید؟ هرچه هست 
الان دو بازیکن می توانیــم بگیریم اما بازیکن 
خوبی وجود ندارد. در اسپانیا و هلند و پرتغال 
و انگلیس و ... بازیکن خوب بیرون می ماند که 
ما جذب کنیم؟ اگر هم بازیکن خوبی باشد و 

در شان استقال باشد، جذب او سخت است.
اتفاقی افتاد که در شخصیت من 

نیست درباره آن صحبت کنم
 چیزهایی هســت که من نمی توانم بگویم. 
اینها خانوادگی اســت، آقای خطیر هم برخی 
مســائل را جــواب نمی داد. ایشــان صحبت 
کردند، اما با اجازه من نبود. من بازیکن عراقی 
را می خواســتم اما وقتی دیدم پول نیســت، 
گفتم بفرمایید. چون اگر پول نیســت بازیکن 
خارجی مرا بگیرد، این هم باید برود! برزگر را 
هم می خواستم، افراد در جلسه هستند، قسم 
خانواده شــان را خوردنــد و گفتند غیرقانونی 
رفته است. این بازیکن زیر ۲3 سال را ما حتی 
هزار تومــان از او نگرفتیم. بعد به تیم دیگری 
رفت و اتفاقی افتاد که در شــخصیتم نیست 

درباره اش حرف بزنم!
من خیلی استقلالی هستم

 شک نکنید ۱۰ سال دیگر پیشنهاد حجت 
کریمی بیایــد، قبول می کنم. آنهایی که با من 
بزرگ شده اند می دانند چقدر من و خانواده ام 

اســتقالی هســتم. زمانی که می توانستم در 
اوساســونا بمانم و مربیگری را دنبال کنم، به 
اســتقال آمدم. آقای فتــح الله زاده می دانند 
که یک باشــگاهی با سامسونت پر پول آمدند 
تا مــرا ببرند اما من نرفتم. مــن پله پله جلو 
آمدم. دوران بازی اینگونه بود و مربیگری هم 
همینطور. من سختی ها را تحمل می کنم. به 
عنوان کسی که سختی های زیادی در فوتبال 
دیده ام، این چیزها مشکلی نیست. اما برخی 
مســائل را نمی توانم تحمل کنم. الان هم هر 
حرفی زدم، راســت است. یک کلمه اش دروغ 

بوده، بیایند و بگویند.
هیچ تیمی برای رتبه هشتم نمی جنگد
 شــما می گویید تیم باید بــرای قهرمانی 
بجنگد. مطمئن باشید هیچ تیمی برای هشتم 
شــدن نمی جنگد. ما با همیــن تیم و همین 
بازیکنان گفتیم دو بازیکن دیگر داشته باشیم 
برای مدعی بودن می جنگیم. ما آن دو بازیکن 
را هم نگرفتیم. ۴ هفته از لیگ گذشته و الان 
تعطیات است، اما بازهم بازیکنی اضافه نشده 
است. در این شرایط ســبحان خاقانی و امید 

حامدی فر هم سر تمرین نمی آیند.
تا زمانی که بازیکنان امید نیستند، 

بازی نمی کنیم
 صحبتی که با ســازمان لیگ داشتیم، این 

است با توجه به اینکه تیم امید بازیکن داریم و 
دوست داریم همکاری داشته باشیم، تا زمانی 
که تیم امید بازی دارد و بازیکنان ما نیستند، 
ما بازی نکنیم. این چیزی اســت که بر اساس 
آن برنامه ریزی کرده ایم. هر زمانی تیم امید 
از بازی های آسیایی برگردد، پنج روز بعد اولین 

بازی ما انجام می شود.
آیا مدیرعامل می تواند به مربی بازیکن 

بدهد؟
 در فوتبال ایران مربــی، بازیکن می گیرد. 
کدام تیمی در ایران حضــور دارد که بازیکن 
بگیرند و به مربی بگویند با او کار کن. شــاید 

یک تیم دیگر اینگونه باشد. 
در لیگ ایران از همه مربیان بپرسید که آیا 
مدیرعامل می تواند به شما بازیکن بدهد؟ اصا 

در ایران این فرم انجام نمی شود.
قهرمان نمی شــویم، اما باید برای آن 

تلاش کنیم
 فوتبال اینگونه نیســت. مگر در بارســلونا 
و رئــال می تواننــد بگویند امســال تیم برای 

قهرمانی نمی جنگد؟ 
ما باید بــرای قهرمانی بجنگیم، تهش هم 
قهرمان نمی شویم، اما باید تاشمان را بکنیم. 
این ها به هم وصل است. این فوتبالی است که 

ما دیده ایم.

نکونام  در جواب به مدیرعامل استقلال 

شاید استقلال را به شما نمی دادند اما به من چرا


